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Concept verslag bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 2 april 2024 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer           
Aanwezig: Eric Maes, Harry Flaton, Nelly Verheijen, Dorien Schrijen, Koen Strik                                           
 
 1.  Opening. 
       Eric opent de vergadering met een welkom aan allen. Omdat Ton Bongers door 
omstandigheden voorlopig niet bij de bestuursvergaderingen aanwezig kan zijn, heeft Eric 
met hem afgesproken dat we voorlopig afzien van zijn diensten. We zouden graag wat 
aanvulling willen zien in het bestuur, maar tot op heden is dat niet gelukt.  
 
 2.   Concept verslag vergadering 21 februari 2024. 
Het verslag van de vergadering van 21 februari wordt goedgekeurd. 
Enkele opmerkingen:  
Punt 5: Elke wijkraad kan in de nieuwe website van gezamenlijke wijkraden 5 e-
mailadressen gebruiken, die naar eigen inzicht ingedeeld kan worden. Het is nog niet 
duidelijk of elke wijkraad apart een privacy e-mailadres gaat gebruiken of we er 1 gebruiken 
voor alle wijkraden samen. Dit wordt t.z.t. doorgegeven.  
Punt 7: Afvalinzamelingspunt: De verlichting bij het nieuwe afvalinzamelpunt is slecht. Omdat 
binnen een half jaar dit inzamelpunt weer teruggaat naar het Weijerplein gaat de Gemeente 
geen lantaarnpaal plaatsen, temeer omdat het de komende zomermaanden nog lang licht is 
’s avonds.   
Punt 8: → Bureau 9: zie punt 7, voorzittersoverleg.   
            → De uitslag van de enquête van het politieonderzoek is nog niet bekend. Koen gaat 
dit navragen.  
 
 3.   Statuten wijkraad: 
Het algemeen bestuur bestaande uit voorzitter, secretaris, penningmeester en leden wordt 
benoemd voor 2 jaar. Daarna kunnen zij aftreden of zich herkiesbaar stellen en voor een 
volgende periode benoemd worden. Dit komt op de agenda van de bewonersbijeenkomst.  
Rooster van aftreden: 
1 januari 2023: Nelly Verheijen 
1 januari 2024: Eric Maes 
1 januari 2025: Harry Flaton 
1 januari 2026: Dorien Schrijen 
1 januari 2027: Koen Strik. 
Graag zouden we wat aanvulling in het bestuur zien.  
 
4.   Geveltuintjes: 
In het kader van vergroening zijn Nelly en Dorien door de Steenstraat gelopen en hebben 
een aantal locaties uitgezocht waarvan zij denken dat deze geschikt zouden zijn voor 
geveltuintjes. Deze locaties zijn besproken met de Gemeenteafdeling groen en civiel en 
daaruit zijn een aantal locaties naar voren gekomen waarmee we kunnen gaan starten.  
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Allereerst gaan we een brief opstellen die we bij de desbetreffende bewoners in de bus gaan 
doen. Daarna nemen we contact op met de bewoners om het hen persoonlijk te vragen. 
Hiervoor maken we een verdeling (zie bijlage)  
Als de bewoners akkoord gaan, sturen we de definitieve lijst terug naar de Gemeente, die 
daar vervolgens mee aan de slag gaat. Bij het aanleggen moeten stoeptegels verwijderd 
worden en een afsluitband geplaatst worden. Het streven is dat de geveltuintjes in het najaar 
2024 gerealiseerd gaan worden.  
       
  
5.  Wijk- en Dorpsraden: 
→17 januari jl. is er een themabijeenkomst van wijk- en dorpsraden geweest (33 kernen met 
42 wijk-dorpsraden) met als thema Samen Werken aan Kerndemocratie. De 
samenwerkingsafspraken worden samengevoegd in een concept Samenwerkingskader. Dit 
wordt voorgelegd aan het college die het vervolgens vaststelt ter vervanging van de oude 
regelingen.    
→Op 10 april is er een reguliere bijeenkomst van het platform wijk- en dorpsraden. Het 
voorstel is om het Samenwerkingskader in een kleine bijeenkomst samen met alle dorps- en 
wijkraden te bekrachtigen met een handtekening in aanwezigheid van de burgemeester. 
→ Rekenkameronderzoek kerndemocratie voor wijk- en dorpsraden is door Harry ingevuld. 
We zijn het met de antwoorden eens. Eric stuurt naar Gemeente terug.  
 
6.   Kermissen (aanbesteding) 
Ter informatie heeft de Gemeente laten weten dat de aanbesteding voor het organiseren van 
de Kermis is geweest en de namen van de organisatoren bekend zijn. De datum voor de 
Boxmeerse kermis blijft staan op laatste weekend van juni.  
 
7.   Voorzittersoverleg verslag 
Eric heeft 2 verslagen van het voorzittersoverleg doorgestuurd.  
Er is onder meer een gesprek geweest met bureau Negen. Jimmy-Boy Spies, regisseur 
Sport en Beweging bij Gemeente Land van Cuijk heeft uitleg gegeven over de doelstelling 
van bureau Negen. Zij willen sporten en bewegen stimuleren bij jong en oud. Zij gaan een fit- 
en gezondheidsmarkt organiseren, misschien in samenwerking met de wijkraden. Bureau 
Negen wil graag mensen die motorisch minderbegaafd zijn aan het sporten krijgen in 
samenwerking met Sociom. Ook zijn zij bezig om Walking Sporten op te zetten door dit 
onder de aandacht te brengen bij sportverenigingen. Er is een project Wereldmeiden gestart 
in Boxmeer. Meiden met een migratieachtergrond gaan sporten en worden bijgestaan door 
een buddy (meiden 14-16 jaar) 
→ Ook is gesproken over de stand van zaken tot de aanpassing/vernieuwing van een MFA 
(Multifunctionele Accommodatie) voor Boxmeer. Er worden gesprekken gevoerd met 
wethouders Hendriks hierover. Alle wijkraden moeten hierover meedenken. Een werkgroep 
zou hiervoor opgericht kunnen worden.  
→ In mei vindt er een fietstocht plaats met burgemeester Moorman.  
 
8.   Rondvraag: 
→ Dorien: vraagt wanneer de bewonersvergadering zou kunnen plaatsvinden. We gaan 
kijken of dit eind juni mogelijk is bij ’t Centrum in Boxmeer. 
→ Koen gaat politie vragen of zij die avond een lezing kunnen geven.   
→ Harry: heeft contact gehad met bewoner huis hoek Veerstraat/ Jacob de Kerlestraat. De 
heg is dermate hoog dat het uitzicht belemmerd wordt en dus gevaarlijk oversteken is. De 
Gemeente is op de hoogte, en heeft ook contact gehad.  
→ Harry wordt lid van adviesraad sociaal domein Land van Cuijk. Deze onafhankelijke 
adviesraad geeft advies aan het college van B&W over het beleid van de Gemeente over 
bijvoorbeeld WMO, de Participatiewet en de Jeugdwet.  
9. Sluiting en vaststellen volgende vergadering. 
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 Eric: heeft namens wijkraad centrum zitting in Maasheggenwerkgroep; Met name over de 
bebording t.a.v., de maasheggen wordt een plan gemaakt. Men wil de Maasheggen meer op 
de kaart zetten in de regio. Vanuit de werkgroep heeft Eric ook zitting in de stuurgroep van 
de Maasheggen. Hierin zitten onder meer de gemeenten Cuijk en Boxmeer, 
Staatsbosbeheer, Vereniging Nederlands Cultuurlandschap, Brabants Landschap, 
waterschap Aa en Maas, LTO en provincie Brabant en Limburg. 
→ Dorien: vraagt wat we Paula kunnen aanbieden voor haar bijdrage voor de wijkraad.  
→ Nelly heeft nog tuinspullen over van het plantsoentje tegenover haar. We f=gaan Samen 
Tuin vragen of zij deze kunnen gebruiken.   
 
Eric sluit de vergadering en dankt ieder voor zijn/haar bijdrage. 
 
 
Volgende vergadering: dinsdag 14 mei 19.30 uur Parochiehuis,  
 
Boxmeer 3-4-2024: Dorien 
       
 
 
Met vriendelijke groet, 
Dorien Schrijen 
Secretaris 
   


